

申請網上交易戶口/更改網上交易戶口資料



Application for Online Trading Account / Change of Online Trading Account Information

建銀國際證券有限公司
香港中環干諾道中 3 號中國建設銀行大廈 12 樓
客戶服務部:
股票交易: (852) 3911 8221 / 期貨交易: (852) 3911 8211
傳真號碼: (852) 2525 1198

CCB International Securities Limited
12/F, CCB Tower, 3 Connaught Road Central, Hong Kong
Customer Services Hotline:
Stock Trading: (852) 3911 8221 / Futures Trading: (852) 3911 8211
Fax Number: (852) 2525 1198

股票交易 Stock Trading 期貨交易 Futures Trading

帳戶資料 Account Information

戶口號碼 Account Number	戶口登入名稱 (如有) Account Login ID (if applicable)
戶口名稱 Account Name	

網上交易服務 Online Trading Service

申請網上交易服務 Apply for Online Trading Service

本人/吾等承認及接受網上證券交易之風險。(詳情請於 <http://www.ccbintl.com> 參閱帳戶條款和條件)
I/We acknowledge and accept the risks in regards to online securities trading. (For details, please refer to the Account Terms and Conditions on the website www.ccbintl.com)

股票交易 Stock Trading

登入名稱 Login ID: 1) _____
2) _____
3) _____

請提供 3 個閣下/貴司希望使用之登入名稱 (6 至 10 個位數字或字母, 不能加入空格和符號, 例 martin1234。)
Please provide 3 choices for your online account login ID (6-10 alphanumeric, no space and symbol, e.g. martin1234).

期貨交易 Futures Trading

以此戶口的帳戶號碼的首 8 位數字作為網上交易戶口的登入名稱。
The first 8 digits of the account number of this account shall be used as the login ID of the online trading account。

申請獲確認後, 密碼將發送到註冊網上股票戶口的手提電話號碼 / 期貨戶口的電郵地址。
After completion of processing, your password will be sent to registered mobile number for online stock trading / e-mail for futures trading.

重設登入密碼
Reset Login Password

* 密碼將發送到註冊網上股票戶口的手提電話號碼 / 期貨戶口的電郵地址
Password will be sent to registered mobile number for online stock trading / e-mail for futures trading

取消網上交易服務 Cancel Online Trading Service

登記或更改手提電話號碼/電郵地址 Registration or Change of Mobile Number/E-mail Address

手提電話號碼
Mobile Number : _____
國家編碼 Country Code 手提電話號碼 Mobile Number

電郵地址
E-mail Address : _____

- 如欲申請使用網上交易戶口服務, 客戶**必須**提供手提電話號碼及電子郵件地址, 否則申請將不獲處理。
Mobile number and e-mail address are **mandatory** for online trading. If not provided, the application will not be processed.
- 以上提供之手提電話號碼, 將註冊為接收雙重認證資訊之用途。請勿將一次性密碼短訊轉發。
Mobile number provided above will be registered for receiving 2FA access information. PLEASE DO NOT forward one-time-passwords received from the registered mobile device to other devices.
- 以上提供之手提電話號碼及電郵地址, 將註冊為接收登入和交易通知之用途。
Mobile number and e-mail address provided above will be registered for receiving login and trade notifications.

以上提供之手提電話號碼 / 電郵地址將 Mobile number and e-mail address provided above shall

取代現有之通訊手提電話號碼 / 電郵地址
override existing correspondence mobile number / e-mail address

新增為通訊手提電話號碼 / 電郵地址
be added as correspondence mobile number / e-mail address

以上提供之電郵地址將 E-mail address provided above shall

取代任何之前已登記為接收電子結單的電郵地址
override any e-mail address(es) registered for receiving eStatement previously

新增為接收電子結單的電郵地址
be added for receiving eStatement

客戶簽署 (公司蓋章) Client's Authorized Signature(s) (with Company Chop)

	日期 Date
(所有聯名客戶必需簽署 All account holders of joint account must sign jointly)	

For Internal Use Only 以下由本公司填寫

AMO's Signature:	AMO's Print Name:	Commission 佣金 (%):
RO's Signature	RO's Print Name:	Date:
Maker (AA):	Checker (AA):	Date (AA):